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Motie: Maak het Soft en Honkbalveld van de RedLions weer bespeelbaar.

Constateerde dat:

DDe  vereniging RedLions al geruime kampt met een slecht bespeelbaar veld 
en de kans aannemelijk is dat het veld door de bond wordt afgekeurd.

Constateerde dat u in uw  beantwoording op de vragen van Rijswijks-Belang 
over de begroting het volgende heeft aangegeven  : “Het probleem is bekend, 
de huidige omstandigheden van het veld zijn onvoorzien, er is vooralsnog geen 
geld beschikbaar voor een veldrenovatie en /of vervanging van de drainage.

Onze fractie van mening is dat het veld waarvoor de vereniging RedLions 
netjes zijn €4000,- PJ betaald om op het veld te mogen spelen in orde moet 
zijn.

Verzoekt het college 1:

Zsm het veld in orde te gaan maken zodat het weer goed bespeelbaar is.

2: Met een positieve houding met de club in gesprek te gaan om de 
mogelijkheden te bespreken tot het realiseren van veldverlichting om de 
volgende redenen:

 Heren 1 op het hoogste niveau speelt van Nederland 
 Wedstrijden vaak op vrijdag avond zijn omdat teams uit heel het land naar 

Rijswijk moeten komen ( na werktijd) en niet eerder kunnen starten dan 
20.00 uur.

 312 uur extra Soft en Honkbal in Rijswijk met verlichting.
 En gaat Over tot orde van de dag.

Rijswijks-Belang
Marc Weterings




